

Kamer van Volksvertegenwoordigers

ZITTING 1963-1964.

3 FEBRUARI 1964.

WETSONTWERP

tot wijziging van de samengeordende wetten
betreffende de kinderbijslag voor loonarbeiders en
tot verhoging van de daartoe bestemde bijdrage.

AMENDEMENT VOORGESTELD DOOR DE HEER CALLEBERT.

Art. 5.

Dit artikel aanvullen met een § 3 (nieuw), die luidt als volgt :

« § 3. In artikel 62, vijfde lid, van dezelfde wetten worden de woorden : « tot 21 jaar », vervangen door : « tot 25 jaar ». »

VERANTWOORDING.

In het huidige artikel 62, vijfde lid, van de samengeordende wetten betreffende de kinderbijslag voor loonarbeiders wordt bepaald :

« Het recht op bijslag wordt tot 21 jaar behouden voor het jonge meisje dat als huishoudster de overleden moeder vervangt, alsook voor een jong meisje uit een gezin met ten minste vier kinderen, van welke minstens drie aanspraak op kinderbijslag kunnen maken en die de moeder-huishoudster in haar taak bijstaat; noch de moeder, noch het jonge meisje mogen in dit geval andere dan huishoudelijke arbeid verrichten. »

De in deze gevallen door het jonge meisje uitgeoefende taak is zeer verdienstelijk en doorgaans ook onontbeerlijk voor het welzijn van het betreffende gezin.

Wij achten het daarom redelijk dat de leeftijdsgrens op 25 jaar zou gebracht worden in de gevallen, bepaald in artikel 62, vijfde lid, zoals wij het logisch achten ten behoeve van studenten, die cursussen volgen in door de Koning te bepalen voorwaarden.

H. CALLEBERT.

Zie :

705 (1963-1964) :

- N° 1 : Wetsontwerp.
- N° 2 : Amendement.
- N° 3 : Verslag.
- N° 4 : Amendement.

A

Chambre des Représentants

SESSION 1963-1964.

3 FÉVRIER 1964.

PROJET DE LOI

modifiant les lois coordonnées relatives aux allo-
cations familiales pour travailleurs salariés et
portant majoration des cotisations y afférentes.

AMENDEMENT PRESENTE PAR M. CALLEBERT.

Art. 5.

Compléter cet article par un § 3 (nouveau), libellé comme suit :

« § 3. A l'article 62, cinquième alinéa, des mêmes lois remplacer les mots : « jusqu'à 21 ans » par les mots : « jusqu'à 25 ans ». »

JUSTIFICATION.

L'actuel article 62, cinquième alinéa, des lois coordonnées relatives aux allocations familiales pour travailleurs salariés dispose :

« Le droit aux allocations est maintenu jusqu'à 21 ans en faveur de la jeune fille qui, comme ménagère, remplace la mère décédée, ainsi que pour une jeune fille d'un ménage d'au moins quatre enfants, dont trois au moins sont bénéficiaires des allocations familiales et qui assiste la mère dans sa tâche ménagère; la mère comme la jeune fille ne peuvent dans ce cas exercer une activité autre que celle de ménagère. »

La tâche dont la jeune fille s'acquitte dans ces cas est très méritoire et le plus souvent indispensable au bien-être de la famille.

C'est la raison pour laquelle nous estimons qu'il est souhaitable de porter la limite d'âge à 25 ans dans les cas prévus à l'article 62, cinquième alinéa, de même que nous avons jugé logique de le faire en faveur des étudiants qui suivent des cours dans des conditions à déterminer par le Roi.

Voir :

705 (1963-1964) :

- N° 1 : Projet de loi.
- N° 2 : Amendement.
- N° 3 : Rapport.
- N° 4 : Amendement.